
    
 

О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т -   А Л Ф А Т А Р,  О Б Л А С Т    С И Л И С Т Р А 

              7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6 

Тел. 086 811 634 

 

 

П Р О Т О К О Л 
 

№ 07 
от 09.03.2012 г. 

 

        Днес 09.03.2012 година от 14:00 часа в заседателната зала на Община Алфатар се 

проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар.        
        На заседанието присъстваха: 11 общински съветници:- Г-жа Златка Питакова, 

Живка Великов, Ивелина Миткова,  Нели Маринова, Марин Пейчинов, Петър Иванов, 

Радка Желева , Росица Иванова, Хюлия Мехмедалиева, Янка Господинова и Селятин 

Исмаилов. 
        От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка Узунска – 

кмет на Община, Петко Добрев – зам.кмет, З.Куртев –юристконсулт на Община 

Алфатар, Стефка Жекова – секретар на община ; кметове на кметства , кметски 

наместници и представител на  „ТЕХНОТРЕИД” ООД 

 

Председателят  на общинския съвет – Златка Питакова  откри заседанието: Уважаеми 

колеги, Уважаема госпожо Узунска, уважаеми гости, 

откривам днешното заседание на Общински съвет – Алфатар на основание чл.23, 

ал.4, т.1 от ЗМСМА 

      Всички имате раздадени материали и дневния ред, получиха се допълнителни 

материали, които бяха разисквани на постоянните комисии и следва да се допълнят в 

дневния ред . 

Други предложения? Г-жа Узунска. 

 Докладната записка относно: „Приемане на Наредба за условията и реда за 

упражняване на собственост на община Алфатар в търговски дружества с общинско 

участие в капитала, за участие на общината в граждански дружества и в сдружения 

с нестопанска цел.”,да се изтегли като точка 2 /свързано с присъствието на юриста/. 

Искам също да обявя новоназначените кметски наместници: г-н Тодор Тодоров –

кметски наместник на с.Цар Асен; г-н Симеон Иванов- кметски наместник на 

с.В.Левски; г-н Димо Тодоров – кметски наместник на с. Кутловица. 

Да гласуваме предложението т.9 да стане т.2. 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 



3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

Зачитам новия дневен ред: 

 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

        1. Докладна записка  за  одобряване на „ПУП-Парцелиран план” Трасе  на нова 

кабелна линия  20 kv. за присъединяване на фотоволтаична централа към общата 

електроразпределителна мрежа с възложител -  „ТЕХНОТРЕЙД”ООД; 

                                          Докладва: кмета на Община Алфатар 

        2. Докладна записка относно: „Приемане на Наредба за условията и реда за 

упражняване на собственост на община Алфатар в търговски дружества с общинско 

участие в капитала, за участие на общината в граждански дружества и в сдружения с 

нестопанска цел.”; 

       3. Приемане „План за работата на ОбС –Алфатар за 2012г.” 

                                          Докладва: Председател ОбС 

       4. Докладна записка за допълнение на чл. 15 ал.1 от Наредбата за общинска 

собственост; 

                                          Докладва: Камелия Христова 

      5. Докладна записка относно: ”Приемане на Наредба за правилата и нормите за 

пожарна безопасност на територията на община Алфатар”; 

                                          Докладва: кмета на Община Алфатар  

       6. Докладна записка относно: ”Отчет за дейността на МКБППМН при община 

Алфатар за 2011г; 

                                         Докладва: кмета на Община Алфатар 

          7. Докладна записка относно: „Предоставяне безвъзмездно за управление на 

имоти и части от имоти общинска собственост на др. Юридически лица на бюджетна 

издръжка или на техни териториални структури.”; 

                                             Докладва: кмета на Община Алфатар 

          8. Докладна записка относно: „Изменение решение №009 от протокол №02 от 

29.11.2011г.”; 



                                            Докладва: кмета на Община Алфатар 

           9. Докладна записка относно: „Актуализиране поименния списък на служителите 

от ЦДГ”Щастливо детство”гр.Алфатар,имащи право на транспортни разходи.”; 

                                           Докладва: Директора на ЦДГ 

         10. Заявления. Жалби. Въпроси и др.; 

         10.1. Оферта от Петър Кънев – писател; 

         10.2. Молба от Гина Ангелова. 

 

 

       Колеги да гласуваме новия дневен ред за днешното заседание.Обявявам режим на 

гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

   

ПО ТОЧКА ПЪРВА: Одобряване на „ПУП-Парцелиран план” Трасе  на нова 

кабелна линия  20 kv. за присъединяване на фотоволтаична централа към общата 

електроразпределителна мрежа с възложител -  „ТЕХНОТРЕЙД”ООД; 

Г-жа З. Питакова- Давам думата на  г-жа Й. Узунска- кмет на общината за разясняване. 

Г-жа Й. Узунска: Представени са материали от „ТЕХНОТРЕЙД” ООД , има назначена 

комисия и на основание на тях е внесена докладна записка. 

З.Питакова: Колеги моето становище е  да си дадем съгласието, тъй като от общината 

не се изискват финансови средства и други ангажименти, но ще има възможност за 

създаване на работни места. 

Разгледани са материалите на постоянните комисии, ако има др. въпроси от страна на 

съветниците.  

Г-жа Я. Господинова: Като препоръка, ако има вариант да се направи дъщерна фирма 

регистрирана в община Алфатар. 

Г-жа Р.Желева: Разгледахме докладната записка и Парцеларния план. Трябва да се 

подкрепят всички инвестиции на територията на община Алфатар. 

Г-жа З.Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

 



На основание чл.21, ал.1, т.8 и т.11 от ЗМСМА, във връзка с чл.129, ал.1 от 

ЗУТ предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ  № 039 

 

 1.Одобрява „ПУП- Парцеларен план „Трасе на кабелна линия  20кV” гр.Алфатар, 

община Алфатар, с възложител: „ТЕХНОТРЕЙД”ООД по заявление с вх..№ 

096/15.02.2012год., за имоти с идентификатори: №00415.202.1; №00415.202.502; 

№00415.134.505; №00415.134.1;   № 00415.203.3 от Кадастралната карта на гр. Алфатар.  

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 11   против – 0     въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ВТОРА ТОЧКА: „Приемане на Наредба за условията и реда за упражняване на 

собственост на община Алфатар в търговски дружества с общинско участие в 

капитала, за участие на общината в граждански дружества и в сдружения с 

нестопанска цел.” 

З. Питакова: Давам думата на г-жа Узунска  

На заседанието на  постоянните комисии се изказа становище. Досега действащата 

Наредба е от 2006г. препоръката на одиторската комисия е да бъде изготвена нова. 

З.Питакова: Колеги имате думата. Въпроси относно Наредбата. 

Давам думата на Р.Василева-изготвила наредбата. 

Поради промени в нормативната база се наложи да отмени старата наредба /от 2006г./и 

да се изготви нова.Основната промяна е в контрола за граждански сдружения  и 

сдруженията с нестопанска цел. Наредбата е съгласувана с юристконсулта на 

общината. 

З.Питакова: Давам думата на юриста З.Куртев: 

Ако има конкретни въпроси към мен съм готов да отговоря. 

Р.Желева: Смятам, че е добре да се приеме нова Наредба. Кмета следва да  

представлява общината в  дружествата. 



З.Питакова: Зачитам основанието за решение: 

             На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА във връзка с чл.51, ал.5 от Закона за 

общинска собственост, предлагам Общинския съвет да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ  № 040 

1. Отменя Решение № 220/29.11.2006 г. на Общински съвет гр. Алфатар; 

2. Приема” Наредба за условията и реда за упражняване на собственост на община 

Алфатар в търговски дружества с общинско участие в капитала, за участие на 

общината в граждански дружества и в сдружения с нестопанска цел.”; 

3. Възлага на кмета на общината да  извършва   контрол  по изпълнението на  

наредбата.  

З. Питакова: Колеги който е съгласен с така предложеното решение моля да гласува. 
 

ГЛАСУВАНЕ: 

           „За”: 11   против – 0     въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТРЕТА ТОЧКА: Приемане „План за работата на ОбС –Алфатар за 2012г.” 

З.Питакова: Направени са съответните промени, които обсъдихме на постоянните 

комисии. 

Р.Петрова: 1. План сметка битови отпадъци. 2. Август месец отчет готовността на 

учебните заведения. 

З.Питакова: Включен е отчета за приходите и разходите от такса „Битови отпадъци”-

2012г. към  месец ноември. 

Р.Желева: Да се допълни  „Приемане на план за спорта” –месец май. Да остане за месец 

септември отчета за училищата. 

С.Исмаилов: Кога е срока за оптимизация на училищната мрежа? 

Ст. Жекова: 31 март /ако се налага/. 

Р.Петрова: Прави се анализ и ако е необходимо      . Важи за следващата година от 01 

септември. 



З. Питакова: Други предложения. 

П.Иванов: Да се раздаде наново Плана за работа с направените корекции на следващото 

заседание. 

З. Питакова: Предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 

                                                       РЕШЕНИЕ № 041     

     1. На основание  чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА Общински съвет – Алфатар  

приема „План за работата на  ОбС –Алфатар за 2012г.”. 

  З.Питакова: Преминаваме към режим на гласуване.   

ГЛАСУВАНЕ: 

           „За”: 11   против – 0     въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТОЧКА ЧЕТИРИ: Допълнение на чл. 15 ал.1 от Наредбата за общинска 

собственост. 

З.Питакова: Давам думата на г-жа Узунска 

Разгледана е в постоянните комисии. Става дума за допуснат пропуск. Налага се да се 

допълни „свободни имоти или части от тях”, за да могат да се отдават цели имоти и 

свободни части от имоти. Срока се променя на 10г. съобразно измененията в наредбата. 

З. Питакова: Колеги имате ли въпроси? Зачитам основанието: 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.8, ал.2 от Закона за 

общинската собственост, предлагам  Общински съвет гр. Алфатар да вземе 

следното 

  

РЕШЕНИЕ № 042: 

 

1. В чл.15 в ал.1 от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество, приета с решение №96 от 21.02.2005г., изменения и 

допълнения с решения №47/28.03.2008г., №101/31.10.2008г. и №24 /29.12.2011г. се 

изменя както следва: 

 Било – Части от имоти – публична общинска собственост, с изключение на 

обектите, подлежащи на концесиониране, могат да се отдават под наем след решение 

на общинският съвет за срок до 5 години. 



Става - Свободни имоти или части от тях - публична общинска собственост, 

могат да се отдават под наем за срок до 10 години, след решение на общинския съвет. 

Части от имоти - публична общинска собственост, които са предоставени за управление 

по реда на чл. 12 от ЗОС, могат да се отдават под наем, при условие че не се 

възпрепятства осъществяването на дейностите, за които съответният имот е 

предоставен за управление. 

 

З.Питакова: Преминаваме към режим на гласуване.   

ГЛАСУВАНЕ: 

           „За”: 11   против – 0     въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТОЧКА ПЕТ: Приемане на „Наредба за правилата и нормите за пожарна 

безопасност на територията на община Алфатар”; 

З.Питакова: Давам думата на г-жа Узунска да ни запознае: 

Наредбата е предоставена от служба пожарна безопасност. Настъпили са промени в 

нормативната уредба, което налага приемането на нова уредба. 

Р.Желева: Повече са ангажиментите на кмета свързани с тази наредба. Необходимо е да 

се даде повече гласност на населението. 

Й. Узунска: Ще бъдат направени радиопредавания. 

З.Питакова: Ще бъде сложена в сайта на общината. 

З.Питакова: Други предложения? Зачитам основанието 

На основание чл.8 от Закона за нормативните актове, чл.21, ал.2 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация и чл.127 ж ал.1 от 

Правилника за прилагане на закона за Министерство на вътрешните работи  

предлагам Общински съвет гр. Алфатар да вземе  следното:  

РЕШЕНИЕ № 043: 

1. Отменя действието на Наредбата за пожарната и аварийна безопасност на 

територията на община Алфатар, приета с Решение № 175 по Протокол № 30 

от заседание на Общинския съвет, проведено на 30.03.2006 г., изм. и доп. с 

Решение № 109 по протокол № 15 / 28.11.2008 г.; 

 



2.  Приема Наредба за правилата и нормите за пожарна безопасност на 

територията на община Алфатар; 

3. Възлага на Кмета на общината изпълнението на Наредбата. 

З.Питакова: Преминаваме към режим на гласуване.   

ГЛАСУВАНЕ: 

           „За”: 11   против – 0     въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

Колеги преминаваме към  

ТОЧКА ШЕСТ:  ”Отчет за дейността на МКБППМН при община Алфатар за 

2011г. 

З.Питакова: Давам думата на вносителя  на докладната -Ст. Жекова 

Отчета се изготвя във връзка с изискванията на МКБППМН внесен на ОбС и 

предоставен на кмета на община Алфатар. През 2011г. няма възникнали възпитателни 

дела. За 2012г. вече има едно. 

Р.Желева: Това е комисия, която съществува и периодично се актуализира състава й. 

Добре е когато се получава координация между институциите /соц.грижи, община, и 

др./. Предлагам да се приеме отчета. 

С.Исмаилов: Има ли представител на ОбС-Алфатар – включен в Заповедта за състав на 

комисията. 

Ст. Жекова: Да по предложение на г-жа Питакова- Живка Великова. 

Р.Желева : Запознайте ни със състава. 

Ст.Жекова: Цитира членовете. 

Я.Господинова: Членовете колко следва да са на брой? 

Ст. Жекова: От 7 до 15 , но трудно се работи с голям състав. 

Я.Господинова: Предлагам на кмета- да  включи С.Исмаилов в състава на комисията. 

Й.Узунска: Ще помислим. 

Н.Маринова: Работата на комисията не се изчерпва с дела, а и превенция. Трябва да се 

работи със специалисти педагози и др. Да се използват рекламни брошури и материали.  

Предлагам да се наблегне на превенцията. 



З.Питакова: Други въпроси.Няма. Зачитам основанието 

        На основание чл.21,ал.1,т.23 от ЗМСМА, във връзка с чл.7, ал 2 от Закона за 

борба срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните, 

предлагам 

Общинския съвет да  вземе  следното:  

РЕШЕНИЕ № 044     

1.Приема отчета за дейността на МКБППМН през 2011 година 

З. Питакова: Колеги да гласуваме предложеното решение: 

ГЛАСУВАНЕ: 

           „За”: 11   против – 0     въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТОЧКА СЕДЕМ:  „Предоставяне безвъзмездно за управление на имоти и части от 

имоти общинска собственост на др. Юридически лица на бюджетна издръжка 

или на техни териториални структури.” 

З.Питакова: Давам думата отново  на г-жа Узунска 

На заседанието на постоянните комисии се предложи отделните части да се обособят в 

отделни подточки. Също да отпадне предоставянето на „Директора”. Да се допълни и 

„стопанисване” на имоти. Така уточнените промени са допълнени и променени. 

М.Пейчинов: Подкрепяме решението да бъдат предоставени и се надяваме да се 

стопанисват. 

З.Питакова: Зачитам основанието: 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл. 12, ал.3 и чл. 14, ал.7 от ЗОС 

във връзка с чл.15 Б, от НРПУРОИ, предлагам Общински съвет Алфатар да  вземе  

следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 045  

 

1.Предоставя на ОД на МВР – Силистра с ЕИК 129009906, с адрес на управление 

гр.Силистра, бул.Македония №144, представлявано от Ивелин Статев Иванов, 

безвъзмездно за управление и стопанисване на имоти и части от следните имоти 



общинска собственост, за нуждите на полицейските служители, обслужващи община 

Алфатар, както следва: 

1. 1Част от Административна сграда с идентификатор №00415.501.432.1, с 

адрес гр.Алфатар, ул.Йордан Петров 21, АОС(п) №1/20.11.1997г. 

 Етаж 2, стая №1 със ЗП от 17,70кв.м. 

 Етаж 2, стая №3 със ЗП от 11,40кв.м. 

 Тоалетна, намираща се на първи 1 със ЗП от 2кв.м. 

1. 2 Гараж с идентификатор №00415.501.432.3 със ЗП от 22кв.м., АОС (ч) 

143/17.04.2003г. 

1.3. Част от първи етаж на Административна сграда с идентификатор 

№00415.502.652.1.1, с адрес гр.Алфатар, ул.Йордан Петров 6, 

АОС(ч)78/11.07.2001г. 

 стая №2, ет.1 със ЗП от 10 кв.м. 

2.Предоставеното безвъзмездно право за управление и стопанисване на имоти и 

части от имоти общинска собственост е с предназначение административна дейност на 

юридически листа на бюджетна издръжка. 

3.Възлага на Кмета на общината да издаде Заповед, сключи договор за ползване 

и предаде имота. 

 

З. Питакова: Колеги преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: 

           „За”: 11   против – 0     въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря  Ви колеги.Преминаваме към  

ТОЧКА ОСЕМ:  „Изменение решение №009 от протокол №02 от 29.11.2011г.” 

З.Питакова: Давам думата на кмета -г-жа Узунска  

На  29.02.2012 година, получихме Уведомително писмо с №77/М-313 от Държавен 

фонд „Земеделие”, Разплащателна агенция, Централно управление за отстраняване на 

няколко непълноти и неясноти по проекта.С Решение № 009 на протокол №02 от 

29.11.2011г. Община Алфатар кандидатства за безвъзмездна финансова помощ пред 

Държавен фонд „Земеделие”, мярка 313 „Насърчаване на туристическите дейности” от 

Програмата за развитие на селските райони 2007-2013 година. 

Необходимо е да се отстранят несъответствия в наименованието и същото да 

кореспондира с „Общинския план за развитие на общината”. 

З.Питакова: Давам думата на председателя на комисията Р.Петрова 



Винаги последваща кореспонденция, да се отстранят по направените забележки. 

Други въпроси? Няма. Зачитам проекта за решение 

        На основание чл. 21,ал.1,т.8 и т.12 от ЗМСМА във връзка с изпълнение 

приоритетите в Плана за регионално развитие на Община Алфатар за периода 

2007-2013 год. предлагам Общинският съвет да вземе следното: 

 

РЕШЕНИЕ №046: 

 

1. Променя точка 1 от Решение №009, Протокол №002 от 29.11.2011 г. , както 

следва: 

Било: Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства за финансиране по Мярка 

313 „Насърчаване на туристическите дейности” от Програмата за развитие 

на селските райони 2007-2013 г. с проект „Експониране на местното 

етнографско, историческо и природно  наследство” 

Става: 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства за финансиране по Мярка 

313 „Насърчаване на туристическите дейности” от Програмата за развитие 

на селските райони 2007-2013 г. с проект „Изграждане на посетителски 

център и постоянна изложба на етнографското наследство и природните 

забележителности на Община Алфатар” 

2. Променя точка 2 от Решение №009, Протокол №002 от 29.11.2011 г. , както 

следва: 

Било: Дейностите по проект „Експониране на местното етнографско, историческо и 

природно наследство”, отговарят на приоритетите за развитие на Общината 

от Общинския план за развитие 2007-2013 г. 

Става: 

2. Дейностите по проект „Изграждане на посетителски център и постоянна 

изложба на етнографското наследство и природните забележителности на 

Община Алфатар”, отговарят на приоритетите на Общинския план за 

развитие 2007-2013 г., приоритет 1, специфична цел 2, мярка І – 

Увеличаване търсенето и предлагането на туристически услуги в района и 

създаването а нови работни места и доходи. 

З.Питакова: Преминаваме към режим на гласуване.   

ГЛАСУВАНЕ: 

           „За”: 11   против – 0     въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 



11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТОЧКА ДЕВЕТ: „Актуализиране поименния списък на служителите от 

ЦДГ”Щастливо детство”гр.Алфатар,имащи право на транспортни разходи.” 

З.Питакова: На заседанието на постоянните комисии предложихме да се допълни към 

ПМС № 367/29.12.2011г., чл.29, ал.3 , т.е. да се знае, че средствата са за сметка на 

собствения бюджет на г-жа Тотева. 

Кое налага назначаването на тези специалисти г-жо Тотева. 

Г-жа Тотева:Такъв е реда , за да се включат учителите в списъка, трябва да се гласува 

от Общинския съвет. 

Проведохме конкурс за допълнителни работни места в рамките на щатното разписание  

за незаети места в с.Бистра и гр.Алфатар. Всички кандидати, които се явяват с адрес 

извън общината. 

Я.Господинова: Всички местни учители информирани ли са за участие в конкурса 

/визирам Н.Пенева/. 

Г-жа Тотева: Местата са обявени в две трудови борси: Дулово и Силистра и в 

инспектората. Н.Пенева не желае да работи в Алфатар. 

Ж.Великова: Кое налага назначаването на нов учител в Алфатар с оглед 

посещаемостта? 

Л.Тотева: Има нов правилник от 1 март . На втори етаж има две помещения .  До първи 

март децата са в едно помещение , до назначаването на учители и във връзка с новия 

бюджет приет от общината. 

Я.Господинова: В бюджета не са предвидени тези нови бройки. В коя от стаите в 

Алфатар са децата от подготвителната група. 

Р.Петрова: Когато Ви утвърдиха бюджета от 01.09. имате щатно разписание. 

Р.Желева: Образец 1- Утвърден от инспектората вакантни длъжности с заложена 

начална заплата. Ще Ви стигнели фонд работна заплата. 

Л.Тотева: Предоставям Ви информация за изпълнението на бюджета. Не е имало 

фактическо разделение на групи и с направен разчет, че отначалото на годината не 

можем да се поберем в издръжката. По моя преценка, тези групи ще се запазят до 

приключването на учебната година. 

Н. Маринова: Заложени ли са средства в бюджет 2012 /местната субсидия 19 700 е за 

2011г/. Предложение- това не е обект на работа на ОбС. Разчета, как се разпределят 



средствата, това е работа на Директора на ЦДГ. Ние коментираме дофинансирането на 

местната субсидия 

Р.Желева: Предполагам, че сте си направили разчет да се поберете в бюджет 2012г. 

Не искаме да се месим в работата Ви, но искаме да знаем , дали са направени разчет, 

защото няма да се получи допълнително целева субсидия. 

Ж.Великова: Предложението е учителите да пътуват с училищния автобус. 

Р.Желева: Предлагам да  се приеме актуализацията на списъка. 

Л.Тотева: Общината да не абдикира от задълженията си да изплаща текущата 

издръжка. Детската градина е общинска и общината да реши ще  има ли Детска 

градина, или ще бъде закрита. 

З.Питакова: Други Въпроси? Зачитам основанието 

 

На основание чл.21, ал.1,т.6 от ЗМСМА, ЗДБРБ за 2012 г. и ПМС № 

367/29.12.2011 г, чл.29, ал.3, предлагам да бъде актуализиран поименния списък 

на пътуващите специалист, утвърден в т.10 от  Решение № 038/10.02.2012 г. на 

ОбС гр.Алфатар, както следва с: 

 

 РЕШЕНИЕ №047: 

 

ЦДГ „Щастливо детство” гр. Алфатар 

Допълнение:  

4. Здравка Николаева Добруджанска – детска учителка –     В.Левски – Алфатар 

– В. Левски; 

5. Маргарита Кръстева Николова – детска учителка –Силистра-Бистра -Силистра 

З. Питакова: Колеги да гласуваме 

ГЛАСУВАНЕ: 

           „За”: 11   против – 0     въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към последната точка Заявления ,жалби и др. 



Точка 10.1.: Офертата на Петър Кънев – писател.Давам думата на г-жа 

Р.Петрова. 

Обсъждахме я на заседанията на ПК ,сега няма да я обсъждаме, защото нямаме такива 

средства /8000 лв/ . Ако имаме възможност съветниците да закупят определен брой от 

книгите и да предоставят на читалищата, но г-н Кънев не отстъпва от сумата. 

Й. Узунска: Възможностите на общината  са за около 500 лв..Ще помислим още какви 

възможности имаме и ще дадем писмен отговор на г- н Кънев. 

Н.Маринова: При така предложената оферта не можем да приемем, но сме отворени да 

рекламираме изданията, да набираме средства. 

Точка 10.2.: Молба от Гина Ангелова 

З.Питакова: Давам думата на Я.Господинова 

Я.Господинова: Към момента общината не може да отдели средства. Не е крайно 

нуждаеща се. Живее в голямо жилище при децата си. 

Г-жа К.Кръстева – Директор на Дирекция „СП” гр.Алфатар. 

Има депозирана при нас молба за подпомагане- поради възникнал пожар.Към молбата е 

приложен протокол от пожарна служба, но в него не е ясно какво точно е изгоряло. 

Направена е проверка. Изгоряла е част от пристройка към основно жилище, където е 

живяла молителката. Изгорели са дрехи и вещи от първа необходимост.  

Основното жилище  е нейна собственост с 8 стаи. Има 12 .000 дка зем.земя и пенсия в 

размер на 297.77лв.  

Дирекция „СП” гр.Алфатар счита, че на молбата ще бъде отказ. 

Р.Желева: Предлагам да си направи молба до БЧК получаване на дрехи. 

З.Питакова: Предлагам кметовете да преценят, кога ще е удобно да се направи 

посещение от ОбС по населени места през месец март и април. 

Й.Узунска: На 3 април публично обсъждане на концесията за кариерата. Който желае 

да се запознае. 

З.Питакова: Отправям покана към всички кметове и кметски наместници да присъстват 

на заседанията  на ПК и на заседанията на ОбС. 

Н.Маринова: Да присъстват и на заседанията на постоянните комисии. 

Точка 10.3.Участие на  общински съветници в комисиите за избор на  изпълнител 

по инвестиционни  проекти и избор на Председателски съвет. 

З.Питакова:1. На заседанието на постоянните комисии обсъдихме и взехме решение 

групата да е съставена от председателите на постоянните комисии. 



2.Предложен беше и председателски съвет ,който да е съставен от председателите на 

постоянните комисии , който да участва при съставянето на дневния ред за заседания. 

Ж.Великова: Да се включат и кметовете на населените места в комисиите по избора. 

Н.Маринова: Предложението е от състава на председателския съвет. 

Кмета на общината да прецени участието на кметове и кметски наместници. 

Колеги зачитам основанието: 

              На основание чл.21 ал.1 т.23 от ЗМСМА и чл.52 ал.2 от Правилника за 

организация  и дейността на ОбС Алфатар, неговите комисии и взаимодействието 

му с общинска администрация , предлагам ОбС –Алфатар да вземе следното : 

РЕШЕНИЕ №048 

 

1 Сформира председателски съвет ,/който  се състои от председателите на постоянните 

комисии/ , за участие при съставянето на дневния ред за заседания ,участие в комисии 

за избор на  изпълнители  по инвестиционни  проекти и др. 

Обявявам режим на гласуване: 

 

ГЛАСУВАНЕ: 

           „За”: 11   против – 0     въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

 

Колеги,  поради изчерпване на дневния ред закривам днешното заседание на Общински 

съвет. 

  Заседанието  на Общински съвет – Алфатар приключи в 16.00 часа 

 

12.03.2012г.                                                ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС:   ……………………. 

Гр.Алфатар                                                                                      /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: ………….. 

п/ РП/РП 


